
Edzőbizottsági ülés jegyzőkönyv 

 

 

Az ülés időpontja, helye: 

2024.10. 31. 11:00, Online Skype kapcsolaton keresztül 

 

Az ülésen jelen lévő edzőbizottsági tagok, állandó meghívottak: 

Ficsor László        bizottságvezető 

Dr. Alföldi Zoltán, Mácsik Miklós, Molnár Dezső, Polivka Dóra Bizottsági tagok 

Szögi László         Sportágfejlesztési igazgató 

Vanczák Gergely        MESZ szakmai alelnök 

Kup Katica         Para szakágvezető 

A napirendi pontokkal kapcsolatban meghívást kapott még: 

dr. Papp Gergely Márton MESZ elnökségi tag, Dani Zsolt Szegedi VE vezetőedző, Molnár 

Zoltán BEE vezetőedző. 

 

Az ülésről szokás szerint hangrögzítés készül. 

 

A bizottság 5/5 részvétel mellett határozatképes. 

 
 Tervezett napirendi pontok:  

1. Jegyzőkönyvvezető választás 

2. 2025. évi szakmai programrész megvitatása 

3. Edzőbizottsági SZMSZ változtatásra javaslat 

4. Őszi MESZ edzőtábori program egyeztetése 

5. Masters bizottság minimumvizsgáztatással kapcsolatos felajánlásának véleményezése 

6. Egyebek 

 

  

1./ Jegyzőkönyvvezető választás:  

Jelölt: Molnár Dezső 

A jelölt a felkérést vállalja, a bizottság 5 igen szavazattal a jelöltet elfogadta. 

 

2./ 2025. évi szakmai programrész megvitatása 

- Kérdés merült fel, hogy felmérők legyenek-e vagy sem a felkészülési programban megjelölve? 

A szavazás eredménye 4 igen. (Polivka Dóra nem tudott csatlakozni.) 

- Legyen a felkészülési programba a válogatott keret névsora? 

A bizottság 5 igen szavazattal elfogadta, hogy legyen névsor. 

- Az edzőbizottság javasolja-e az elnökség felé, hogy nevezzenek ki egy felelős személyt, 

aki végzi a szakmai munka koordinálását? 

A bizottság 5 igen szavazattal elfogadta a javaslatot. 

(A bizottsági ülést követően a bizottságvezető az észrevételeket, javaslatokat átvezetve a „2025-

ös Szakmai program” részt a MESZ szakmai alelnökének, és főtitkárának továbbította)  

 
3. Edzőbizottsági SZMSZ változtatásra javaslat 

Az edzőbizottsági SZMSZ tervezetet tanulmányoztuk, de a - többi bizottság SZMSZ 

nyelvezetének szinkronizálásának hiányában - további javaslatokat egy későbbi időpontban 

adjuk meg. 

A közelgő edzői fórumra tekintettel javasoljuk, hogy edzőbizottsági tagságra szavazati jogot az 

kaphasson, aki: edzői végzettségű, MESZ licenccel rendelkező aktív edző, aki az OB-n (ergo 



és vízi) indított versenyzőt, mely versenyző célba is ért és ezt az E-regattában igazolni is tudja. 

Javasoljuk továbbá, hogy az edzőbizottsági tagságra a fórumon jelen lévő egyesületek edzői, a 

MESZ közgyűlés maximális (nem a csökkenttettel) mandátumszámaival megegyezően 

szavazhassanak! 

A bizottság 5 igen szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 
4. Őszi MESZ edzőtábori program egyeztetése 

- Az öt és fél napos edzőtáborban, akik nem tudnak teljes időtartamban jelen lenni, 

azokkal szemben milyen állásfoglalást képviseljünk? 

Ficsor László és Mácsik Miklós: ne vehessenek részt, Molnár Dezső: maximum 1 alkalmat 

kihagyhasson a táborban, Polivka Dóra és dr. Alföldi Zoltán: engedjük a hiányzásokat. 

- Új felvetés, hogy az őszi hosszútávú verseny eredményei alapján, akik szeretnének 

önköltségen részt venni az edzőtáborban, azt támogatja-e az edzőbizottság? Így 3 fővel 

bővülne a tábor létszáma, Gasztonyi Péter László, Csutorás Balázs és Vető Gorán. 

A bizottság 5 igen szavazattal elfogadta a felvetést. 

(A bizottságvezető – a döntés sürgőssége miatt - a jegyzőkönyv elkészülte előtt az 

edzőbizottság edzőtábori létszámbővítési javaslatát a főtitkár felé továbbította) 

 

- Mire költse a MESZ a Héraklész ~ 3.000.000,-Ft-os edzőtáborozásra fordítható pénzét 2025. 

február végéig? Opciók melegvízi tábor, sítábor vagy Mátraházi edzőtábor? 

Szavazat eredménye: 4 szavazat sítábor (FL, PD, MM, MD) 1 szavazat melegvízi 

tábor(AZ). 

 

5. Masters bizottság minimumvizsgáztatással kapcsolatos felajánlásának véleményezése 

 

A bizottság 2 igen (AZ, PD), 3 nem (FL, MD, MM) szavazattal, nem támogatta az 

előterjesztést. 

 

Indoklás: A minimumvizsgáztatást, vagy evezőstechnikai vizsgáztatást edzői szakképesítéshez 

kötnénk, és a vizsgáztatásokhoz – a vizsgáztatást végző szövetségi kapitányok, vagy az 

edzőbizottsági tagok túlterheltsége esetén – más, edzői végzettséggel és gyakorlattal rendelkező 

edzőre bíznánk! 

Természetesen, amennyiben a Masters bizottságban vannak a fenti feltételeknek megfelelő 

személyek, akkor Ők is számításba kerülhetnek a vizsgáztatáshoz, de nem mint Masters 

evezősök!   

 

6./ Egyebek 

Nincs 

 

2024.október.31. 

 

 

                       Molnár Dezső 

          jegyzőkönyvvezető 


